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Na silnici z Nebanic do Kynšperku nad Ohří jsem objevil tuhle ceduli.mám poci že je to nabádání k
trestnému činu vraždy.jak to vidíte vy.  

HansLtm 09.05.2010 21:21:26

tak snad už tam není ;-) ;-) ;-) ???
pumix 09.05.2010 21:25:52

je to oboustrný , někteří čtyřkolkáři opravdu ničí přírodu, ale na druhou stranu ruší
zvířata( o obrázku je zjevné , že zvířata jsou myslivci- protože prujezdem vyrušíme
zvěř na kterou maj políčeno....)  a proto- máme rádi zvířata, protože jsou chlupatá...
my je vyrušíme a oni se pak nemůžou trefit...
cort 09.05.2010 21:29:31

Kreténi jsou holt všude, někteří malují podobné cedule, jiní se zase fotí při ničení
přírody na ATV. Nedělal bych mezi nima rozdíl, jen ta druhá skupina štve tu první i
proti normálním čtyřkolkářům.
Miky26 09.05.2010 21:29:39

dopsal bych tam ještě" MYSLIVCI NIČÍ PŘÍRODU,STŘÍLÍ PO LIDECH A ZABÍJEJÍ
ZVÍŘATA"
Leos2 09.05.2010 21:33:57

Kolik zabil zvířátek čtyřkolkář a kolik myslivec ? Ano v zimně myslivci zvířátka krmí to
je pravda , aby vydržely zimu a mohl je zjara zastřelit .
grepik 09.05.2010 21:35:31

zatím tam ještě je.a to proto že asi podám trestní oznámení ad se na to kluci s PACHU
podívají.
Miky26 09.05.2010 21:45:17

Gram,by mohl podat trestní oznámení na neznámého pachatele.
HansLtm 09.05.2010 21:48:53

kluci načel jsem origo foto tý kolky :-D :-D :-D  
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pumix 09.05.2010 21:53:54

HANS.Ltm> to je ono, jen ten altík, zapoměly nakreslit...
cort 09.05.2010 21:56:23

Miky26>Gram,by mohl podat trestní oznámení na neznámého pachatele.

  Tak loni se podávalo oznámení na ty mudly z diskuze na novinkách, které policie
odložila, i když prokazatelnost totožnost nebyl takový problém. Tuhle fotku vidím na
netu už potřetí, nechce se mi zkoumat exif, ale... Nicméně tohle žádný fízl šetřit
nebude...
007profík 09.05.2010 21:56:31

Ten kdo to nakreslil má talent :lol: :lol:   Kdo to vyvěsil (n)
jade.blesk 10.05.2010 12:36:00

zdarec ,no mohls tam neco dopsat ,Vadí vám i psi v lese ,Houbaři devastují lesy
,Horolezci ničí lesy,bikeři ničí lesy ,Turisti ničí lesy ,Největší nebezpečí v lese ? myslivec
,Myslivci střílí po všem co se pohne ,Ochranáři páni tvorstva atd.
Cali 10.05.2010 12:46:36

to zas bude diskuze :lol: :lol: :lol: :lol:
HansLtm 10.05.2010 12:48:04

bejt tam Cali tak vzal motorovku a vzal to u konára :-D :-D :-D  ten strom je očividně
napaden škůdcem B-) B-) :-D :-D
Cali 10.05.2010 12:55:01

Hans máš pravdu :-DD :-DD :-DD čístej řez na pařez :-DD :-DD :-DD :-DD furt jakýsi
pindi označkuju strom a je to (y)
prestige007 10.05.2010 13:15:14

No kdyby to bylo v Caliho teritoriu, tak by to neslo ani nikam povesit, protoze tam uz
zadny stromy nejsou... :-DD :lol: :lol: :lol: :lol:
HansLtm 10.05.2010 13:17:25

prestige007>No kdyby to bylo v Caliho teritoriu, tak by to neslo ani nikam povesit,
protoze tam uz zadny stromy nejsou... :-DD :lol: :lol: :lol: :lol:

   :lol: :lol: :lol: :lol:
Mychal 10.05.2010 17:11:40

Živě si představuju fotku tak 6ti zablácených čtyřkolek s kusama větví na rámech pod
tou cedulí. To by byla krásná fotka sem do nějakých vláken... :lol:
pštros 10.05.2010 18:34:25

tuhle ceduli vidim na quadmanii už podruhý měl jsem za to že už je ve šmelcu...  
http://www.quadmania...=15&pgr=2#goto165687
česťa26 10.05.2010 19:27:08

Tak autora bych docela rad poznal :[
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slezak.z 10.05.2010 19:34:14

Já snesu jen tohoto myslivce: 
Novykam 10.05.2010 19:42:19

Jedno se musí nechat Kreslit umí... ale jinak je to debil
česťa26 10.05.2010 19:59:22

slezak.z> :lol: :lol: :lol:
JARDAQUAD 10.05.2010 20:01:55

nebo tenhle  Odeslání obrázku selhalo. Vypršel limit 60s (problem na serveru
Imageshack)
kmet 10.05.2010 22:32:05

slezak.z>  Jedině toto je dobrý myslivec.  

Cali 11.05.2010 09:05:05

:lol: :lol: :lol: včera na čt1 byli myslivci skrz pytlačení Rysa (n) (n) (n) (n) fakt
vymaštěný hlavy (n)
prestige007 11.05.2010 11:47:40

Mě poslední dobou zase přijde, že se situace uklidnila. (aspoň u nás na Moravě). :-DD 
4kolky už jsou tady nějakej čas a lidi si prostě na jejich přítomnost zvykají, takže
nádavky a vyhrožovaní (i na silnici) mizí. Já pokud někoho potkám na vedlejší
komunikaci, pokaždé pozdravím a nemám problém a nikdy jsem ho zatím neměl. On je
taky rozdíl, jestliže jedu sám a nebo nás jede víc. V tom si myslím, že je zakopaný pes,
protože víc kolek pohromadě psychologicky působí agresivně, dělají mnohem větší
rámus, nemusíte ani jezdit mimo silnici a lidé se na vás už dívají jinak. :-$ :o (n)   P.S.
Na poslední vyjížďce nás potkalo spoustu lidí a polovička zamávala, tak třeba to bude
časem fakt lepší, pakliže někdo z vás neudělá nějakej průser do médii a bude zase
vymalováno. :[ (u) +o(
martinur 11.05.2010 13:47:44

prestige007> Mám zcela stejné postřehy :-). Jen majitelé polí kolem Vyškova již na
dvou místech na polní cestu navezli velkou hromadu hnoje, auto neprojede, kolka ano
:-P . Když potkám na polní nebo lesní lidi, tak vždy kolem nich jedu krokem nebo zcela
zastavím. Letos na jaře se lidi hodně dávají do řeči a zajímají se o stroj. V Radslavicích
u Vyškova je pěkná dráha, brzy také asi nebude, na pozemek si brousí zuby rybáři :-(.
mrtvolka 11.05.2010 14:11:36

Tak u nás zcela opačná zkušenost ... vyjíždíme cca 1x týdně na půl dne ... jen silnice a
polní cesty ( už nejezdíme ani lesní cesty bo nemáme nervy na to se s někým pořád
hádat ) ... zkušenosti jsou takové že lidé prudí a prudí ... v místech kde jsme loni jezdili
bez potíží dnes lidé prudí a prudí ... holt nám někdo dělá skvělou reklamu ... sami jsme
míjeli nějaké kroskaře co brousili pole atd... takže jen houšť za chvíli bude i na silnici
zákaz ..
pavlos12 11.05.2010 14:44:29

no je to tak dva roky zpátky já si jedu pěkně po lese a jde babka po lese ja jsem
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zrovna zastavil a vona na mě začala ječet co tam vůbec jezdím že plaším zvěř (n) a
přitom jsem tam projel 1 a ješte opatrně :lol: tal jsem to nakop a jel proč bych se měl
unavovat se starou bábou :-D ale u nás jsou lidi kurv.... +o(
Jirka-KTM 11.05.2010 15:04:09

pavlos12> U nás taky! Z toho si nic nedělej. Nejvíce mě baví příspěvky, kdy všichni
jezdí slušně,pomalu,přesně tam kde se má a všem nám kazí pověst jen někteří jezdci!
Ruku na srdce-kdo z nás může tvrdit, že nikdy nejel tam kde se nemá?!  PS: Není nic
krásnějšího, než když vyoráš první jarní brázdu!
cort 11.05.2010 15:19:09

Jirka-KTM> Já to tvrdit můžu, nepotřebuju si masírovat ego jízdou po poli, rochněním
se v rybníce nebo hustokrutě rozjíždět les mimo cestu. A jelikož nejsem debil,
neplánuju to ani v budoucnu.
Jirka-KTM 11.05.2010 15:56:57

cort> Samozřejmě, že budou vyjímky, čekal jsem kdo se ozve první.
mrtvolka 11.05.2010 17:15:00

cort>Jirka-KTM> Já to tvrdit můžu, nepotřebuju si masírovat ego jízdou po poli,
rochněním se v rybníce nebo hustokrutě rozjíždět les mimo cestu. A jelikož nejsem
debil, neplánuju to ani v budoucnu.

  My s kamzíkem se k této menšině také můžeme přihlásit ... smutné je že nás prudí
lidé i na zpěvněné cestě za obcí či v pískovně s vyznačenou drahou atd atd...   vizitku
nám opravdu dělají někteří jedinci sami jsme nedávno míjeli totál hrdinu na sportce co
zrovna oral pole ... atd skončili jsme u toho že hledáme dráhu ... tu jsme viděli a je to
totální nuda ... pokud skončí i projížďky po polňačkách / účelovkách tak je čas kolku
pověsit na hřebík nebo ji jednou za rok vytáhnout někam do světa...
hesin1 11.05.2010 19:44:42

Tohle nemá cenu rozebírat,vždy narazíš na jednu nebo opačnou reakci a stejně tak se i
zachovat,buď plyn ubrat nebo plnej knedl a pryč! :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
el.pipa 11.05.2010 20:43:10

myslím si že myslivci jsou zaujatý na každýho kdo vleze do lesa, atˇje to čtyřkolkář
,houbař, borůvkář, nebo člověk jen procházce i když má psa na vodítku. Podle nich je
les jejich a kdo tam v kročí je nepřítel. Přitom nikomu nevadí těžba dřeva a manipulace
s ním . že tam od brzkého rána bzučí motorovky a potom traktory a vyvážečky ale to
zvěř asi neplaší. A nakonec se dozvíte z médií že ty slušní myslivci střílí tu
ochranovanou zvěř v době hájení,nebo nepřiznají odstřel atd. ale to je v pořádku. Je
pravda že každý čtyřkolkář je jiný a každý se chová k přírodě ale i k cizímu majetku
jinak ale ve finále nás nahází do jednoho pytle všechny. :´-( :´-(
pirda 12.05.2010 00:57:26

:´-( (y) el.pipa>
prezYdent 12.05.2010 02:32:50

Z toho obrázku vůbec není patrné, wo co gou? Co je horší - plašit zvěř nebo zabíjet
lidi? Podle mě tam autor zapomněl dodělat "svastiku" na rukáv hentoho myslivce..  A
kdo takový plakát vyvěsil v dané lokalitě? Zřejmě někdo, kdo tam poblíž bydlí nebo
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tam často chodí venčit hafany :-)
slezak.z 12.05.2010 06:34:27

el.pipa> S tím se dá jen souhlasit.
edzzz 12.05.2010 18:35:17

myslivci jsou divní, nosí "péro" na hlavě a chodí honit do lesa.. ;-)
tomram 12.05.2010 18:48:34

Něco podobného je i v ty knížce nebo co to je,na vrcholu Žďáru u Rokycan.. (u)
pool-450 12.05.2010 18:58:28

cort>Jirka-KTM> Já to tvrdit můžu, nepotřebuju si masírovat ego jízdou po poli,
rochněním se v rybníce nebo hustokrutě rozjíždět les mimo cestu. A jelikož nejsem
debil, neplánuju to ani v budoucnu.

  (n) (n) (n) Nějak tomu nevěřím. Jirka-KTM> Souhlasím s tebou a přesně tak to
vidím,jak říkáš.Prostě těm,co říkají,že nikdy nepřejeli ani žížalu,nevěřím. příklad: jedu
po lesní cestě,na kterou spadl strom,nebo ho tam majitel povalil schválně a když
víš,kam ta cesta vede a přesně tam chceš dojet,tak to Jirko otočíš a pojedeš po
silnici?Nebo ho objedeš lesem přes stoku plnou bahna?Co když tam hned vedle cesty
roste nějaká vzácná rostlina?Slezeš z kolky a půjdeš to prozkoumat?Jestli tam neuděláš
nějakou škodu?Já tomu prostě nevěřím. Ještě že nemám čas jezdit po lesích,že mi stačí
jenom traťě,alespoň přes léto.
007profík 12.05.2010 19:00:07

edzzz>myslivci jsou divní, nosí "péro" na hlavě a chodí honit do lesa.. ;-)

 všichni z nich mají hájovnu , jen někdo myslivnu :-)
pirda 22.05.2010 13:01:01

Jak jsem psal ve vlákně co se jinam nehodí,jsou prostě lidi normální a pak ti
ostatní(blbci,debilové ,idioti..........)Napadá mě příměr-cikáni kradou,tak je všechny
zavřem,co na tom že jsou i ti co nekradou a dělají.Nebo-podle průzkumu jsou
nejagresivnější řidiči audi-tak je nebudeme pouštět na silnici.A tak by se dalo
pokračovat s rybáři,myslivci......Nebylo by lepší trestat ty co ty škody opravdu páchají?
:
Skili 20.02.2011 21:55:12

pool-450> napsal si to uplně přesně,at se ted každý zamyslí :o :o :o (y) souhlasim s
tebou :-DD :-DD :-DD
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